

## الشروط والأحكام:

- تشمل الحملة بطاقات البنك العربي الائتمانية وبطاقات الدفع.
- 8% إستراداد نقدي على قيمة الحجوزات الفندقية لغاية تاريخ 2020/9/30
- امكانية تقسيط المبلغ بفائدة 0% لمدة 12 شهر (للبطاقات الائتمانية فقط).
- سيتم قيد مبلغ الاسترداد النقدي لحساب البطاقة / الحساب.
- سيتم قيد مبلغ الاسترداد النقدي بعد الاستفادة من الحجز وليس عند اتمام الحجز إلكترونياً، في حال الغاء الحجز لن يتم ايداع مبلغ الاسترداد النقدي أو النقاط الاضافية.
- للاستفادة من العرض يجب أن يتم الحجز عن طريق الرابط المخصص للبنك العربي:  
[www.booking.com/arabbank](http://www.booking.com/arabbank)
- للاستفادة من العرض يجب أن يتطابق اسم العميل الذي سيكون الحجز باسمه مع الاسم الموجود على البطاقة البنك العربي.
- للاستفادة من هذا العرض يجب ان يتم الحجز بتاريخ اقصاه 2020/8/15

### Terms and conditions:

- This campaign will include both Credit and Debit cards
- 8% cashback applicable on room accommodations until 30 September 2020.
- The option of 12-month installments at 0% interest (for credit cards only)
- Cash back will be credited to the card/account.
- Clients are eligible for the reward points and cashback after they utilize the reservation not upon completing the online booking. Reward points will not be granted in case of booking cancellation.
- Clients should use the dedicated link to benefit from the offer  
[www.Booking.com/Arabbank](http://www.Booking.com/Arabbank).
- The offer is valid only if the name used for the reservation matches the cardholder's name.
- **To benefit from this offer, booking must be made latest by the 15th August 2020**